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Abstract (en)
[origin: CN104791304A] The invention relates to a cooling module or a cooling device having a housing and a radial fan impeller serving as a fan
of the cooling module; the housing is provided with an absorber formed by an aluminum plate and used for soundproof; the absorber comprises a
plurality of mini slits; the absorber fully or partially covers an inner wall of the housing so as to form a room between the inner wall and the absorber;
the room is isolated into cavities through a beehive or netting isolation plate; the cavities are connected with the inner space of the housing through
the mini slits, and the sound of the radial fan impeller can be isolated; as a replacement, the outer wall of the housing can be formed by the absorber
having many mini slits.

Abstract (de)
Offenbart ist ein Kühlmodul bzw. Kühlaggregat mit einem Gehäuse und mit einem Radiallüfterrad, das als Lüfter für einen Kühler dient. Das
Gehäuse weist zur Schalldämmung einen aus einem Aluminiumblech umgeformten Absorber auf, der eine Vielzahl von Mikroschlitzen hat. Mit
dem Absorber sind Innenwandungen des Gehäuses ganz oder teilweise ausgekleidet, wodurch Räume zwischen der Innenwandung und dem
Absorber gebildet sind, die durch wabenförmige oder gitterförmige Trennwände in Kammern unterteilt sind. Die Kammern sind damit nur durch
die Mikroschlitze mit dem Innenraum des Gehäuses verbunden und dämmen den Schall des Radiallüfterrads. Alternativ kann auch die äußere
Gehäusewand von einem Absorber gebildet sein, der eine Vielzahl von Mikroschlitzen hat.
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